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W irnieniu rnieszkanc6w osiedla Potudnie zwracam siQ z. uprz.ejm4 proSb,l

o budorvq sygnalizacji Swietlnej ,.na przycisk" na przej(ciu dla pieszych u zbiegu ulic

Obwodorvej i Jasnej. Przez przejScie clla pieszych przechoclzi codziennie duzo mieszkanctirv

r.r' tym dzieci. PrzejScie dla pieszych znajdr"rje siq przy bardzo ruchliwej ulicy Obwodowej,

kt6ra lqczy osiedle Potudnie z osiedlem Zatarncze. Przy ulicy Obwodorvej jest to jedyne

przejScie dla pieszych, ktore nie ma v'!'sp)' dlu pieszv'c'h i prz-ebiega przez trzy pasy ruchu.

Sygnalizacja Swietlna umozliwi bezpiecznc przechodzenie prze'z tq drogq mieszkancom

a dla kierorvcciw pojazd6w nie bqdzie uciqzliwa, poniewaz wlqczai siq bqdzie tylko wtedy,

kiedy picsi bqdq chcieli przejsi na druga1 stronQ ulicy naciskaj4c przycisk. Uwa2am,

2e sygnalizacja S"vietlna u zbiegu ulir: Obrvodowej i Jasnej podniesie poziom bezpieczefistrva

i komfbrtu 2ycia pieszych. Poprawa bezpieczenstwa w tym miejscu jest niezbEdna.

Uprzejmie proszq Pana Prezydenta o pozytywne rozpatrzenie powy2szej pro6by.


